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PROTOKÓŁ nr XXXVIII/2013  
sesji Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytej w dniu 26 czerwca 2013 r. w godz. 1000 – 1330  

w sali konferencyjnej nr 26 Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 
 
 
 
 Obradom przewodniczył Andrzej Chuchnowski – Przewodniczący Rady Miejskiej. 
 

Na 23 radnych ustawowego składu Rady Miejskiej w obradach uczestniczyło  
22 radnych, w związku z powyŜszym istniało wymagane quorum do podejmowania 
prawomocnych uchwał.  

Radni obecni: 
 

1. Andrzej P. Chuchnowski, 
2. Agnieszka Barszczewska, 
3. Zbigniew R. De-Mezer,  
4. Dorota A. Jabłońska,  
5. Adam Kacprzyk,  
6. Józef D. Kimera,  
7. Zdzisław Koncewicz,  
8. Janusz Krzesicki, 
9. Włodzimierz Marczewski, 

10. Stanisław Kulikowski, 
11. Adam Ołowniuk,  
12. Krzysztof Ołowniuk, 
13. Leszek Perkowski, 
14. Zdzisław Przełomiec,  
15. Anna Ruszewska, 
16. Agnieszka Rzatkowska, 
17. Stanisław Sieczkowski,  
18. Jadwiga M. Szczypiń, 
19. Sławomir J. Szeszko, 
20. BoŜena Topczyłko,   
21. Andrzej Turowski,  
22. Tadeusz F. Zamaro.  

 
Nieobecny radny – Grzegorz Gorlo. 
 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
W obradach uczestniczyli: 
 

Prezydent Miasta Suwałk, Zastępcy Prezydenta, Skarbnik, naczelnicy niektórych wydziałów  
Urzędu Miejskiego, kierownicy inspekcji, policji i straŜy, prezesi i dyrektorzy niektórych 
jednostek organizacyjnych, przedstawiciele radia i telewizji oraz prasy.  
Listy obecności stanowią kolejno załączniki nr 2 – 5 do protokołu.  
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Ad pkt . 1.  
Otwarcie obrad.  
 
Andrzej Chuchnowski otwierając XXXVIII obrady Rady Miejskiej powitał Czesława 
Renkiewicza – Prezydenta Miasta Suwałk, Zastępców Prezydenta – Marka Buczyńskiego  
i Łukasza Kurzynę, Wiesława Stelmacha – Skarbnika Miasta oraz wszystkich obecnych  
na sesji.  

Powitał równieŜ Przewodniczącego Komitetu Oddziału Narodowego Funduszu 
Ochrony Zdrowia w Suwałkach doktora Henryka Kulczyckiego oraz dyrektor Biura 
Narodowego Funduszu Ochrony Zdrowia w Suwałkach panią ElŜbietę Chmielewską, których 
poprosił o zabranie głosu. ElŜbieta Chmielewska, w imieniu wszystkich członków 
Narodowego Funduszu Ochrony Zdrowia, serdecznie podziękowała Przewodniczącemu  
Rady Miejskiej w Suwałkach oraz Prezydentowi Miasta Suwałk za pomoc i współpracę. 
 
 
Ad pkt . 2.  
Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  
 
Andrzej Chuchnowski poinformował radnych, Ŝe temat „Informacja z częściowej realizacji 
Miejskiego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 
Przeciwdziałania Narkomanii i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w 2012 roku”, 
wpisany w Planie pracy Rady Miejskiej w Suwałkach na rok 2013 w miesiącu czerwcu 
zostaje wykreślony z uwagi na fakt, iŜ temat „Sprawozdanie z realizacji Miejskiego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 
Narkomanii w 2012 r.” był przedmiotem obrad w marcu br. Natomiast „Informacja  
z częściowej realizacji zadań Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Suwałkach do 2016 r.” została przyjęta  
przez Komisję Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa na posiedzeniu w dniu 17 czerwca br. 
(pismo w tej sprawie stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 

Poinformował, iŜ porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem  
o zwołaniu sesji i zwrócił się z zapytaniem, czy radni mają uwagi lub wnioski do porządku 
obrad.  
 Radni nie zgłosili uwag i wniosków, wobec czego został przyjęty następujący 
porządek obrad:  
 
1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu nr XXXVII/2013 z dnia 28 maja 2013 r. sesji Rady Miejskiej  
w Suwałkach.  

4. Przyjęcie Informacji o pracy Prezydenta Miasta Suwałk i wykonaniu uchwał  
Rady  Miejskiej  w  Suwałkach  od dnia 28 maja 2013 r.  

5. Informacja z realizacji uchwały XXVIII/293/2012 z 28 listopada 2012 roku  
w sprawie przyjęcia „Programu pierwotnej profilaktyki raka szyjki m acicy  
dla mieszkanek Suwałk w wieku 13 lat”. 
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6. Sprawozdanie z realizacji „Programu opieki nad zabytkami miasta Suwałki  
na lata 2009-2012”. 

7. Raport z wykonania Programu ochrony środowiska dla miasta Suwałki  
za lata 2011-2012. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w Ŝłobku 
prowadzonym przez Miasto Suwałki oraz określenia maksymalnej wysokości opłaty  
za wyŜywienie w Ŝłobku. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru przystąpienia Miasta Suwałki  
do realizacji projektu pod nazwą „Profesjonalny nauczyciel – wyŜsza jakość 
suwalskiej szkoły na terenie Powiatu Miasta Suwałki” realizowanego w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia wsparcia działalności 
Spółdzielni Socjalnej „Perspektywa” w Suwałkach. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powierzenia realizacji zadania własnego 
„Przedsiębiorstwu Gospodarki Odpadami w Suwałkach” Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie opłat  
za przejazdy autobusami komunikacji miejskiej na terenie miasta Suwałk  
oraz na terenie gminy Suwałki. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulicom. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu ograniczonego ulicami: Bakałarzewską, Grunwaldzką, 
Zarzecze, Zastawie i terenem byłej bocznicy kolejowej w Suwałkach. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego plany zagospodarowania przestrzennego 
osiedla Korczaka w Suwałkach.  

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wzniesienia w Suwałkach  
pomnika – popiersia upamiętniaj ącego Marszałka Józefa Piłsudskiego. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Zdzisława G.  
na działalność dyrektora Zarządu Dróg i Zieleni w Suwałkach. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania środków finansowych 
Komendzie Miejskiej Policji w Suwałkach. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2013 r. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Miasta Suwałki na lata 2013-2030.  

22. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

23. Wnioski i oświadczenia radnych.  

24. Zamknięcie obrad.  
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Ad pkt . 3.  
Przyjęcie protokołu nr XXXVII/2013 z dnia 28 maja 2013 r. sesji Rady Miejskiej  
w Suwałkach. 
 
Andrzej Chuchnowski poinformował, iŜ zgodnie z przepisami § 46 Statutu  
Miasta Suwałk protokół XXXVII obrad został sporządzony i wyłoŜony do wglądu radnym  
w siedzibie Biura Rady Miejskiej. Radni mogli zgłaszać poprawki lub uzupełnienia  
do protokołu nie później niŜ w dniu poprzedzającym sesję Rady, na której następuje przyjęcie 
protokołu, czyli w dniu 25 czerwca 2013 r. W wymienionym terminie do treści protokołów  
radni nie zgłosili poprawek i uzupełnień, wobec czego protokół nr XXXVII/2013 obrad  
Rady Miejskiej w Suwałkach został przyjęty. 
 
 
Ad pkt . 4.  
Przyjęcie Informacji o pracy Prezydenta Miasta Suwałk i wykonaniu uchwał Rady 
Miejskiej w Suwałkach od dnia 28 maja 2013 r.  
Informacja… stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

Radni nie zgłosili uwag, w związku z tym Informacja o pracy Prezydenta Miasta 
Suwałk i wykonaniu uchwał Rady Miejskiej od dnia 28 maja 2013 r. została przyjęta.  
 
 
Ad pkt . 5.  
Informacja z realizacji uchwały XXVIII/293/2012 z 28 listopada 2012 roku w sprawie 
przyj ęcia „Programu pierwotnej profilaktyki raka szyjki m acicy dla mieszkanek 
Suwałk w wieku 13 lat”. 
Informacja… stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Andrzej Chuchnowski poinformował, Ŝe Informacja… była przedmiotem posiedzeń: 
Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa w dniu 17 czerwca br. oraz Komisji 
Finansowo−BudŜetowej w dniu 20 czerwca br. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag  
do przedłoŜonego materiału. 
 

Radni nie zgłosili uwag, w związku z tym Informacja z realizacji uchwały 
XXVIII/293/2012 z 28 listopada 2012 roku w sprawie przyjęcia „Programu pierwotnej 
profilaktyki raka szyjki macicy dla mieszkanek Suwałk w wieku 13 lat” została przyjęta. 
 
 
Ad pkt . 6.  
Sprawozdanie z realizacji „Programu opieki nad zabytkami miasta Suwałki  
na lata 2009-2012”. 
Sprawozdanie… stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Andrzej Chuchnowski poinformował, Ŝe Sprawozdanie… było przedmiotem posiedzeń: 
Komisji Kultury Sportu i Turystyki w dniu 17 czerwca br., Komisji Strategii  
i Rozwoju Gospodarczego w dniu 18 czerwca br. oraz Komisji Finansowo−BudŜetowej  
w dniu 20 czerwca br. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do przedłoŜonego materiału. 
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Radni nie zgłosili uwag, w związku z tym Sprawozdanie z realizacji „Programu 
opieki nad zabytkami miasta Suwałki na lata 2009-2012”  zostało przyjęte. 
 
 
Ad pkt . 7.  
Raport z wykonania Programu ochrony środowiska dla miasta Suwałki  
za lata 2011-2012. 
Raport… stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Andrzej Chuchnowski poinformował, Ŝe Raport z wykonania Programu ochrony środowiska 
dla miasta Suwałki za lata 2011-2012 był przedmiotem posiedzenia Komisji Strategii  
i Rozwoju Gospodarczego w dniu 18 czerwca br. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag  
do przedłoŜonego materiału. 
 

 Radni nie zgłosili uwag, w związku z tym Raport z wykonania Programu ochrony 
środowiska dla miasta Suwałki za lata 2011-2012 została przyjęta.  
 
 

Ad pkt . 8.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka  
w Ŝłobku prowadzonym przez Miasto Suwałki oraz określenia maksymalnej wysokości 
opłaty za wyŜywienie w Ŝłobku. 
 
Czesław Renkiewicz odczytał wniosek o podjęcie uchwały wraz z autopoprawkami 
– załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Dorota Jabłońska przedstawiła opinię Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  
– załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Zdzisław Przełomiec przedstawił opinię Komisji Finansowo-BudŜetowej  
– załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Wniosków nie zgłoszono. 
 
Głosowanie nad podjęciem uchwały:  
− za podjęciem uchwały głosowało – 21 radnych,  
− przeciw      – 0,  
− wstrzymało się    – 0.  
 

Jednogłośnie została podjęta:  
UCHWAŁA nr XXXVIII/405/2013 

Rady Miejskiej w Suwałkach 
z dnia 26 czerwca 2013 r. 

w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w Ŝłobku prowadzonym przez Miasto 
Suwałki oraz określenia maksymalnej wysokości opłaty za wyŜywienie w Ŝłobku 
– stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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Ad pkt . 9.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru przystąpienia Miasta Suwałki  
do realizacji projektu pod nazwą „Profesjonalny nauczyciel – wyŜsza jakość suwalskiej 
szkoły na terenie Powiatu Miasta Suwałki” realizowanego w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013. 
 
Czesław Renkiewicz odczytał wniosek o podjęcie uchwały 
– załącznik nr 15 do protokołu. 

Andrzej Turowski przedstawił opinię Komisji Oświaty i Wychowania 
– załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Wniosków nie zgłoszono. 
 
Głosowanie nad podjęciem uchwały:  
− za podjęciem uchwały głosowało – 21 radnych,  
− przeciw      – 0,  
− wstrzymało się    – 0.  
 
Jednogłośnie została podjęta:  

UCHWAŁA nr XXXVIII/406/2013 
Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 26 czerwca 2013 r. 
w sprawie zamiaru przystąpienia Miasta Suwałki do realizacji projektu pod nazwą 
„Profesjonalny nauczyciel – wyŜsza jakość suwalskiej szkoły na terenie Powiatu Miasta 
Suwałki” realizowanego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013  
– stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 10.  
Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Adam Kacprzyk zapytał na jakim etapie jest budowa i remont ulic osiedlowych domów 
jednorodzinnych, m.in. na ul. XXX-lecia PRL i Powstańców Śląskich. 
 W imieniu mieszkańców ulicy Buczka zapytał o moŜliwość podłączenia 
nieruchomości połoŜonych na tej ulicy do sieci ciepłowniczej Przedsiębiorstwa Energetyki 
Cieplnej w Suwałkach.  
  
Tadeusz Zamaro – czy prace wykonywane na ulicach naszego miasta mogłyby odbywać się 
po godzinach szczytu komunikacyjnego? 
 Zapytał, czy jest rozwaŜany montaŜ klimatyzacji w budynku Urzędu Miejskiego  
w Suwałkach. 
 
Zdzisław Przełomiec nadmienił, iŜ Zarząd Dróg i Zieleni w Suwałkach nie jest w stanie 
monitorować wszystkich dróg, na których uszkodzenia pojawiają się na bieŜąco. W związku  
z powyŜszym zapytał, gdzie jest dostępny numer telefonu, pod który mieszkańcy mogą 
dzwonić, aby powiadomić słuŜby miejskie o ubytkach nawierzchni dróg.  
 Zapytał, czy w przyszłości samorząd zamierza stosować energią fotowoltaiczną.  
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Anna Ruszewska zasugerowała, aby informacje dotyczące Programu „Suwalska Rodzina 
PLUS” zostały zamieszczone m.in. w takich miejscach, jak Suwalski Ośrodek Kultury  
lub Aquapark. Mimo, iŜ wnioski i niezbędne dane na temat tego programu znajdują się  
w Biuletynie Informacji Publicznej, powinny być równieŜ zamieszczone w widocznym 
miejscu na stronie internetowej Urzędu Miejskiego. 
 Zapytała, kiedy zostaną zamontowane stojaki na rowery przed budynkiem 
Suwalskiego Ośrodka Kultury. 
 Czy kostka brukowa, która jest wymieniana na Placu Piłsudskiego będzie 
wykorzystana w innym miejscu w mieście? 
 W imieniu mieszkańców zapytała, czy w najbliŜszym czasie na rondach u zbiegu ulic 
Reja z Kowalskiego oraz Reja z Bulwarową zostaną wydzielone pasy, które zwiększą 
bezpieczeństwo kierowców. 
 
Zbigniew De-Mezer – jakie korzyści dla naszego miasta przyniosło utworzenie grupy 
zamówieniowej pod nazwą „Zamówienie energii elektrycznej”. Czy planuje się 
zorganizowanie innych grup zamówień publicznych dla jednostek organizacyjnych naszego 
miasta? 
 Poprosił o przedstawienie opinii i uwag związanych z wynikami egzaminów 
zewnętrznych suwalskich szkół podstawowych i gimnazjów. 
 
Mariola Szczypiń zapytała, czy jest w Suwałkach procedura powiadamiania mieszkańców  
i osób przyjezdnych o powaŜnych zmianach w organizacji ruchu w mieście, spowodowanych 
realizacją duŜych inwestycji w centrum miasta. 
 W mieście róŜne instytucje wykonują prace doraźne, tj. „łatanie” dziur na drogach. 
Czy w zawiązku z powyŜszym jest osoba, która koordynuje tymi pracami? 
 
Janusz Krzesicki w imieniu uczniów i ich rodziców oraz pracowników Zespołu Szkół nr 10 
w Suwałkach zapytał, w jakim terminie zostanie przeprowadzona termomodernizacja 
budynku szkoły. 
 Zwrócił się z prośbą o wymianę termozaworów z Szkole Podstawowej nr 6  
w Suwałkach. Brak regulacji temperatury jest przyczyną bardzo wysokich temperatur  
w budynku podczas ciepłych, wiosennych dni. 
 
Adam Ołowniuk  w imieniu mieszkańców Suwałk oraz pracowników Przedsiębiorstwa 
Energetyki Cieplnej w Suwałkach zapytał, czy jest moŜliwość wybudowania przejazdu  
bądź przejścia dla pieszych przez torowisko między ulicą Piaskową a ulicą Północną. Podpisy 
mieszkańców postulujących w tej sprawie przekaŜe Przewodniczącemu Rady Miejskiej. 
 
Józef Kimera – w związku z podejmowaną na dzisiejszej sesji uchwałą w sprawie nadania 
nazw ulicom zapytał, w jaki sposób mieszkańcy zostaną poinformowani o konieczności 
dotyczącej np. wymiany dokumentów. W związku z powyŜszym nadmienił, iŜ naleŜy 
włączyć mieszkańców tych ulic do wykazu pierwszego okręgu wyborczego.  
 Podzielił się spostrzeŜeniem, Ŝe zasięg bieŜących robót drogowych związanych  
z przebudową ulicy Kościuszki z ulicą Wigierską przewyŜsza moce przerobowe firmy, która 
wykonuje te prace. Czy realizacja robót na tym skrzyŜowaniu jest zgodna z ustalonymi 
terminami?  
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Ad pkt . 11.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia wsparcia działalności Spółdzielni 
Socjalnej „Perspektywa” w Suwałkach. 
 
Czesław Renkiewicz odczytał wniosek o podjęcie uchwały wraz z autopoprawką 
– załącznik nr 18 do protokołu. 
 
Tadeusz Zamaro przedstawił opinię Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 
– załącznik nr 19 do protokołu. 

Zdzisław Przełomiec przedstawił opinię Komisji Finansowo-BudŜetowej  
– załącznik nr 20 do protokołu. 
 
Wniosków nie zgłoszono. 
 
Głosowanie nad podjęciem uchwały:  
− za podjęciem uchwały głosowało – 21 radnych,  
− przeciw      – 0,  
− wstrzymało się    – 1 radny.  
 
Większością głosów została podjęta:  

UCHWAŁA nr XXXVIII/407/2013 
Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 26 czerwca 2013 r. 
w sprawie udzielenia wsparcia działalności Spółdzielni Socjalnej „Perspektywa”  
w Suwałkach 
– stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 12.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powierzenia realizacji zadania własnego 
„Przedsiębiorstwu Gospodarki Odpadami w Suwałkach” Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością.  
 
Czesław Renkiewicz odczytał wniosek o podjęcie uchwały wraz z autopoprawką 
– załącznik nr 22 do protokołu. 
 
Tadeusz Zamaro przedstawił opinię Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 
– załącznik nr 23 do protokołu. 
 
Zdzisław Przełomiec przedstawił opinię Komisji Finansowo-BudŜetowej  
– załącznik nr 24 do protokołu. 
 
Wniosków nie zgłoszono. 
 
Głosowanie nad podjęciem uchwały:  
− za podjęciem uchwały głosowało – 22 radnych,  
− przeciw      – 0,  
− wstrzymało się    – 0.  
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Jednogłośnie została podjęta:  
UCHWAŁA nr XXXVIII/408/2013 

Rady Miejskiej w Suwałkach 
z dnia 26 czerwca 2013 r. 

w sprawie powierzenia realizacji zadania własnego „Przedsiębiorstwu Gospodarki 
Odpadami w Suwałkach” Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 
– stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 13.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie opłat  
za przejazdy autobusami komunikacji miejskiej na terenie miasta Suwałk  
oraz na terenie gminy Suwałki. 
 
Czesław Renkiewicz odczytał wniosek o podjęcie uchwały z autopoprawkami 
– załącznik nr 26 do protokołu. 
 
Dorota Jabłońska przedstawiła opinię Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  
– załącznik nr 27 do protokołu. 
 
Tadeusz Zamaro przedstawił opinię Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 
– załącznik nr 28 do protokołu. 
 
Zdzisław Przełomiec przedstawił opinię Komisji Finansowo-BudŜetowej  
– załącznik nr 29 do protokołu. 
 
Wniosków nie zgłoszono. 
 
Głosowanie nad podjęciem uchwały:  
− za podjęciem uchwały głosowało – 22 radnych,  
− przeciw      – 0,  
− wstrzymało się    – 0.  

 

Jednogłośnie została podjęta:  
UCHWAŁA nr XXXVIII/409/2013 

Rady Miejskiej w Suwałkach 
z dnia 26 czerwca 2013 r. 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie opłat za przejazdy autobusami komunikacji 
miejskiej na terenie miasta Suwałk oraz na terenie gminy Suwałki 
– stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 14.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulicom. 
 
Czesław Renkiewicz odczytał wniosek o podjęcie uchwały z autopoprawką 
– załącznik nr 31 do protokołu. 
 
Tadeusz Zamaro przedstawił opinię Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 
– załącznik nr 32 do protokołu. 
 
Wniosków nie zgłoszono. 
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Głosowanie nad podjęciem uchwały:  
− za podjęciem uchwały głosowało – 22 radnych,  
− przeciw      – 0,  
− wstrzymało się    – 0.  
 
Jednogłośnie została podjęta:  

UCHWAŁA nr XXXVIII/410/2013 
Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 26 czerwca 2013 r. 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie nadania nazw ulicom 
– stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 15.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu ograniczonego ulicami: Bakałarzewską, Grunwaldzką, Zarzecze, 
Zastawie i terenem byłej bocznicy kolejowej w Suwałkach. 
 
Czesław Renkiewicz odczytał wniosek o podjęcie uchwały z autopoprawką 
– załącznik nr 34 do protokołu. 
 
Tadeusz Zamaro przedstawił opinię Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 
– załącznik nr 35 do protokołu. 
 
Zdzisław Przełomiec przedstawił opinię Komisji Finansowo-BudŜetowej  
– załącznik nr 36 do protokołu. 
 
Wniosków nie zgłoszono. 
 
Głosowanie nad podjęciem uchwały:  

− za podjęciem uchwały głosowało – 21 radnych,  
− przeciw      – 0,  
− wstrzymało się    – 0.  

Jednogłośnie została podjęta:  
UCHWAŁA nr XXXVIII/411/2013 

Rady Miejskiej w Suwałkach 
z dnia 26 czerwca 2013 r. 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu ograniczonego 
ulicami: Bakałarzewską, Grunwaldzką, Zarzecze, Zastawie i terenem byłej bocznicy 
kolejowej w Suwałkach 
– stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 16.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia  
do sporządzenia miejscowego plany zagospodarowania przestrzennego osiedla Korczaka 
w Suwałkach. 
 
Czesław Renkiewicz odczytał wniosek o podjęcie uchwały 
– załącznik nr 38 do protokołu. 
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Tadeusz Zamaro przedstawił opinię Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 
– załącznik nr 39 do protokołu. 

Zdzisław Przełomiec przedstawił opinię Komisji Finansowo-BudŜetowej  
– załącznik nr 40 do protokołu. 
 
Wniosków nie zgłoszono. 
 
Głosowanie nad podjęciem uchwały:  
− za podjęciem uchwały głosowało – 21 radnych,  
− przeciw      – 0,  
− wstrzymało się    – 0.  
 
Jednogłośnie została podjęta:  

UCHWAŁA nr XXXVIII/412/2013 
Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 26 czerwca 2013 r. 
w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
plany zagospodarowania przestrzennego osiedla Korczaka w Suwałkach 
– stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 17.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wzniesienia w Suwałkach pomnika– 
−−−− popiersia upamiętniaj ącego Marszałka Józefa Piłsudskiego. 
 
Andrzej Chuchnowski w imieniu swoim oraz przewodniczących Klubów Radnych  
i ugrupowań funkcjonujących w Radzie wniósł o podjęcie uchwały z autopoprawką.  
 
Stanisław Kulikowski przedstawił opinię Komisji Kultury, Sportu i Turystyki 
– załącznik nr 42 do protokołu. 
 
Tadeusz Zamaro przedstawił opinię Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 
– załącznik nr 43 do protokołu. 
 
Zdzisław Przełomiec przedstawił opinię Komisji Finansowo-BudŜetowej  
– załącznik nr 44 do protokołu. 
 

W dyskusji na temat inicjatywy wzniesienia pomnika udział wzięli Mariola Szczypiń, 
Stanisław Kulikowski i Andrzej Chuchnowski.  
 

Jadwiga Szczypiń zgłosiła wniosek formalny: Jeśli intencja inicjatywy wzniesienia  
w Suwałkach pomnika-popiersia upamiętniającego Marszałka Józefa Piłsudskiego  
jest szczera i jednoznaczna zaproponowała, aby finansowanie budowy pomnika pochodziło 
wyłącznie z budŜetu miasta. 
 
Głosowanie nad wnioskiem formalnym:  
− za przyjęciem wniosku głosowało – 2 radnych.  
− przeciw      – 19 radnych,  
− wstrzymało się    – 0, 
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Zbigniew De-Mezer odnosząc się do wypowiedzi radnej Jadwigi Szczypiń zapytał,  
czy darowizna przekazana na budowę ww. pomnika trafi do miasta.  
 
Wiesław Stelmach wyjaśnił ze zgodnie z ustawą o finansach publicznych darowizny 
wpływają do budŜetu miasta po stronie dochodów i są przeznaczane na wydatki zgodnie  
z wolą darczyńcy. Darowizna przeznaczona na budowę pomnika-popiersia Marszałka Józefa 
Piłsudskiego zostanie wydatkowana wyłącznie na ten cel. 
 
Wniosków nie zgłoszono. 
 
Głosowanie nad podjęciem uchwały:  
− za podjęciem uchwały głosowało – 19 radnych,  
− przeciw      – 0,  
− wstrzymało się    – 2 radnych.  
 
Większością głosów została podjęta:  

UCHWAŁA nr XXXVIII/413/2013 
Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 26 czerwca 2013 r. 
w sprawie wzniesienia w Suwałkach pomnika – popiersia upamiętniaj ącego Marszałka 
Józefa Piłsudskiego 
– stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 18.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Zdzisława G.  
na działalność dyrektora Zarządu Dróg i Zieleni w Suwałkach. 
 
Zbigniew De-Mezer przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej 
– załącznik nr 46 do protokołu. 
 
Wniosków nie zgłoszono. 
 
Głosowanie nad podjęciem uchwały:  
− za podjęciem uchwały głosowało – 21 radnych,  
− przeciw      – 0,  
− wstrzymało się    – 0.  

Jednogłośnie została podjęta:  
UCHWAŁA nr XXXVIII/414/2013 

Rady Miejskiej w Suwałkach 
z dnia 26 czerwca 2013 r. 

w sprawie rozpatrzenia skargi Zdzisława G. na działalność dyrektora Zarządu Dróg  
i Zieleni w Suwałkach 
– stanowi załącznik nr 47 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 19.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania środków finansowych 
Komendzie Miejskiej Policji w Suwałkach. 
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Czesław Renkiewicz odczytał wniosek o podjęcie uchwały 
– załącznik nr 48 do protokołu. 
 
Zdzisław Przełomiec przedstawił opinię Komisji Finansowo-BudŜetowej  
– załącznik nr 49 do protokołu. 
 
Wniosków nie zgłoszono. 
 
Głosowanie nad podjęciem uchwały:  

− za podjęciem uchwały głosowało – 21 radnych,  
− przeciw      – 0,  
− wstrzymało się    – 0.  

Jednogłośnie została podjęta:  
UCHWAŁA nr XXXVIII/415/2013 

Rady Miejskiej w Suwałkach 
z dnia 26 czerwca 2013 r. 

w sprawie przekazania środków finansowych Komendzie Miejskiej Policji w Suwałkach 
– stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 20.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2013 r. 
 
Czesław Renkiewicz odczytał wniosek o podjęcie uchwały 
– załącznik nr 51 do protokołu. 
 
Zdzisław Przełomiec przedstawił opinię Komisji Finansowo-BudŜetowej  
– załącznik nr 52 do protokołu. 
 
Wniosków nie zgłoszono. 
 
Głosowanie nad podjęciem uchwały:  
− za podjęciem uchwały głosowało – 21 radnych,  
− przeciw      – 0,  
− wstrzymało się    – 0.  
 
Jednogłośnie została podjęta:  

UCHWAŁA nr XXXVIII/416/2013 
Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 26 czerwca 2013 r. 
w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2013 r. 
– stanowi załącznik nr 53 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 21.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Miasta Suwałki na lata 2013-2030. 
 
Czesław Renkiewicz odczytał wniosek o podjęcie uchwały 
– załącznik nr 54 do protokołu. 
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Zdzisław Przełomiec przedstawił opinię Komisji Finansowo-BudŜetowej  
– załącznik nr 55 do protokołu. 
 
Wniosków nie zgłoszono. 
 
Głosowanie nad podjęciem uchwały:  

− za podjęciem uchwały głosowało – 21 radnych,  
− przeciw      – 0,  
− wstrzymało się    – 0.  

Jednogłośnie została podjęta:  
UCHWAŁA nr XXXVIII/417/2013 

Rady Miejskiej w Suwałkach 
z dnia 26 czerwca 2013 r. 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Suwałki  
na lata 2013-2030 
– stanowi załącznik nr 56 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 22.  
Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
 
Czesław Renkiewicz udzielił odpowiedzi: 

Adamowi Kacprzykowi:  
W budŜecie miasta na 2013 rok na inwestycje drogowe zaplanowano kwotę 21.388.000 zł. 
Wprowadzono autopoprawkę do tego budŜetu, która uwzględnia plan budowy osiedla 
Hańcza. Na budowę ulic osiedlowych na terenie otoczonym ulicami Warszawską, Poznańską, 
Bydgoską i Białostocką jest przewidziana kwota 1.518.000 zł. Prace przygotowawcze 
polegające na opracowaniu dokumentacji zostały juŜ podjęte. Istotnym elementem jest 
przebudowa linii energetycznej na tym obszarze. W tej sprawie będzie przeprowadzona 
rozmowa z Polską Grupą Energetyczną, dzięki której zostanie sporządzona kompletna 
dokumentacja. Następnie będzie ogłoszony przetarg wyłaniający wykonawcę. Część prac 
powyŜszej inwestycji przesunie się na następny rok. 

 
Tadeuszowi Zamaro 
Koszt załoŜenia klimatyzacji w Urzędzie Miejskim wynosi ok. 350 tys. zł.  
Po podsumowaniu pierwszego półrocza okaŜe się, czy w budŜecie miasta będą środki 
finansowe na ten cel. 
 
Zdzisławowi Przełomcowi 
Realizowane są róŜne projekty związane z produkcją prądu z odnawialnych źródeł energii. 
Jednostki samorządowe częściej angaŜują się w tego typu działalność, jednak niekorzystny 
wpływ ma nieustabilizowana sytuacja w zakresie polityki energetycznej w naszym kraju.  
Na dzień dzisiejszy miasto nie skonkretyzowało działań w tym kierunku. Nie ma wątpliwości, 
Ŝe energia odnawialna to przyszłościowe przedsięwzięcie i naleŜy się do tego odpowiednio 
przygotować. Przed rozpoczęciem jakiejkolwiek inwestycji naleŜy dowiedzieć się,  
czy są warunki do odbioru energii elektrycznej wyprodukowanej z odnawialnych źródeł 
energii. 
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Annie Ruszewskiej 
Poinformował, Ŝe po zgłoszeniu potrzeb na stojaki rowerowe, Zarząd Dróg i Zieleni  
w Suwałkach zakupił 50 stojaków na rowery i zamontował w róŜnych częściach miasta. 
Stwierdził jednocześnie, Ŝe stojaków oraz ławek brakuje przy Suwalskim Ośrodku Kultury  
i szkołach. Informacja o takich potrzebach zostanie przekazana dyrektorom tych jednostek. 
Kostka brukowa zdemontowana przy Placu Marszałka Piłsudskiego oraz z innych miejsc  
w mieście jest wykorzystywana ponownie. Remont ulicy Chłodnej będzie moŜliwy,  
jeśli oszczędności, które pojawiły się podczas realizacji budowy Placu Marszałka Józefa 
Piłsudskiego trafią za zgodą instytucji finansującej do miasta Suwałk z przeznaczeniem  
na remont nawierzchni tej ulicy. Wysłano wniosek w tej sprawie, jeśli odpowiedź będzie 
pozytywna, w przyszłym roku dojdzie do realizacji tej inwestycji. 
 
Zbigniewowi De-Mezerowi  
Ponad 50 podmiotów tworzy grupę zakupową do zakupu energii elektrycznej, w skład której 
wchodzą m.in. szkoły, spółki miejskie. Oszczędności z tego tytułu wynoszą ok. 300 tys. zł. 
Umowa jest zawarta do końca bieŜącego roku i prawdopodobnie zostanie przedłuŜona. 
Pojawił sie pomysł, aby podobną procedurę przeprowadzić w przypadku grupowych 
ubezpieczeń niektórych jednostek, lecz w przypadku szkół dostrzegamy pewien problem 
związany z otrzymywaniem od ubezpieczycieli przez szkoły określonych korzyści. Innym 
planowanym działaniem w zakresie oszczędności jest montaŜ reduktorów napięcia, które 
pozwolą zmniejszyć opłaty za energię elektryczną. 
 
Januszowi Krzesickiemu 
W ubiegłych latach zabezpieczono dach oraz wykonano termomodernizację części basenowej 
Zespołu Szkół nr 10 w Suwałkach. Miasto wystąpiło o dofinansowanie kolejnych prac 
termomodernizacyjnych z Funduszu Norweskiego i jeśli nie uda się pozyskać środków,  
inwestycja zostanie realizowana ze środków własnych.  
Przygotowywany jest kompleksowy program termomodernizacji wszystkich budynków 
uŜyteczności publicznej. Zlecono równieŜ Zarządowi Budynków Mieszkalnych w Suwałkach 
przygotowanie projektu termomodernizacji budownictwa mieszkaniowego, poniewaŜ będzie 
moŜliwość aplikowania o środki finansowe z Unii Europejskiej na powyŜszy cel.  
W sprawie wymiany termozaworów dyrektor Szkoły Podstawowej nr 6 w Suwałkach 
powinien zgłosić się do Wydziału Inwestycji Urzędu Miejskiego w Suwałkach.  
 
Adamowi Ołownikowi 
Stwierdził, Ŝe miasto w ramach swoich kompetencji nie będzie mogło wykonać przejścia  
dla pieszych, jeśli ma ono być na zamkniętym terenie kolejowym. Jednocześnie poprosił 
radnego Adama Ołowniuka o doprecyzowanie, gdzie dokładnie to przejście ma być 
wykonane. 
 
Józefowi Kimerze 
W związku z nadaniem nazw ulicom mieszkańcy mają obowiązek wymienić dowody osobiste 
w ciągu trzech miesięcy oraz dowody rejestracyjne i prawa jazdy w ciągu miesiąca. Koszty 
związane z wymianą powyŜszych dokumentów oraz zmianą adresów w księgach wieczystych 
poniesie Miasto. W tej sprawie mieszkańcy otrzymają pismo informacyjne . 
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W najbliŜszym czasie odbędzie się spotkanie z prezesem firmy Pribex, na którym zostanie 
naświetlony problem zbyt duŜego zakresu robót drogowych, zbyt wolnego tempa 
przeprowadzanych robót i panującego na budowie bałaganu. 
 

Odpowiedzi udzielił Marek Buczyński: 

Zbigniewowi De-Mezerowi 
Tegoroczne wyniki egzaminów szóstoklasistów w suwalskich szkołach podstawowych 
określił jako dobre. Najlepsze wyniki osiągnęły Szkoła Podstawowa nr 11, nr 10 i nr 2. 
Niestety wyniki egzaminów gimnazjalnych są zadowalające. Najlepsze wyniki egzaminacyjne 
osiągnęły Gimnazjum nr 3, nr 1 i nr 5. Prezydent Miasta podjął decyzję, Ŝe szkoły osiągające 
najlepsze wyniki otrzymają nagrody finansowe. 
 

Odpowiedzi udzieliła Honorata Rudnik: 

Annie Ruszewskiej: 
Wnioski i informacje dotyczące Programu „Suwalska Rodzina PLUS”, poza Biuletynem 
Informacji Publicznej, moŜna znaleźć na stronie Urzędu Miejskiego w zakładce Nasze 
Miasto/Pomoc Społeczna/Program/Suwalska Rodzina PLUS. Wkrótce będzie udostępniona 
nowa strona internetowa naszego miasta, na której znajdzie się odrębna zakładka dotycząca 
mieszkańców, a w niej zawarte informacje na temat powyŜszego programu. Ponadto podczas 
festynów w mieście przy stoiskach Urzędu Miejskiego moŜna było otrzymać wniosek  
i uzyskać pomoc w jego wypełnieniu. Pracownicy socjalni pracujący w Miejskim Ośrodku 
Pomocy Społecznej w Suwałkach dysponują niezbędną wiedzą na temat tego programu. 
Oprócz tego informacje kierowane były równieŜ do szkół, Ŝłobków oraz Ośrodka Sportu  
i Rekreacji w Suwałkach oraz zamieszczane w Dwutygodniku Suwalskim. 

 

Odpowiedzi udzielił Tomasz Łazarski: 

Tadeuszowi Zamaro 
Naprawa nawierzchni drogowych od momentu ustąpienia zimy odbywa się na bieŜąco według 
zaplanowanego harmonogramu. Dokładane są wszelkie starania, aby nie blokować ruchu 
komunikacyjnego i uniknąć wypadków.  

 
Zdzisławowi Przełomcowi 
Numer telefonu, pod który moŜna zgłaszać usterki drogowe dostępny jest od kilku miesięcy 
na stronie internetowej Zarządu Dróg i Zieleni w Suwałkach, jak równieŜ podawany był  
do publicznej wiadomości w Radiu 5. Pracownik przyjmujący zgłoszenia odsyła informacje 
do realizacji poszczególnym działom. 
 
Marioli Szczypiń 
Wszelkie prace remontowe dróg wymagają zgłoszenia do Zarządu Dróg i Zieleni  
w Suwałkach, po czym wnioskodawca otrzymuje stosowne pozwolenie na zajęcie pasa 
drogowego. Jeśli są to długotrwałe utrudnienia, informacja o remontach dróg zostaje 
przekazana mieszkańcom przez Radio 5. 
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Prezydent Miasta uzupełniając wypowiedź Tomasza Łazarskiego dodał, Ŝe kaŜde zajęcie 
pasa jezdni musi być uzgodnione z zarządcą drogi, czyli Zarządem Dróg i Zieleni. Wszelkie 
inwestycje prowadzone przez miasto, jak równieŜ przez podmioty prywatne, wymagają 
stosownej zgody. Pracownik odpowiedzialny za wydawanie pozwoleń koordynuje prace  
w taki sposób, by utrudnienia były jak najmniejsze.  
 
Annie Ruszewskiej 
Wykonanie poziomego oznakowania rond planuje się w najbliŜszym czasie na zbiegu  
ulic: Reja, Kowalskiego i Franciszkańskiej oraz Reja i Bulwarowej. Po zakończeniu prac 
zostanie przeprowadzona analiza, czy wyznaczenie pasów przyczyniło się do zmniejszenia 
liczby kolizji w tych miejscach. 
 

Odpowiedzi udzielił Tadeusz Szaciło: 
 
Adamowi Kacprzykowi 
Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej w Suwałkach posiada kompleksową koncepcję rozwoju 
sieci ciepłowniczej na osiedlu domów jednorodzinnych. W ramach tej koncepcji skupiono się 
równieŜ na zachodniej części Suwałk tj. wszystkie budynki jednorodzinne przy ulicy Buczka 
Przyłączenia na osiedlu kolejowym nastąpią w bieŜącym roku, poniewaŜ obecnie nie ma 
moŜliwości na pozyskanie środków zewnętrznych na tego typu inwestycje. W uzgodnieniu  
z Prezydentem Miasta skupiono się w pierwszej kolejności na dwóch zadaniach:  
- podłączenie do sieci ciepłowniczej Przedszkola nr 1 przy ulicy Buczka oraz wszystkich 
zainteresowanych; 
- podłączenie do cieci ciepłowniczej rejonu ul. Augustowskiej, Rzeszowskiej, Lubelskiej, 
Ełckiej, GiŜyckiej, Oleckiej i Węgorzewskiej. W tym celu rozesłano pisma do ponad 100 
potencjalnych klientów. Prace nad realizacją tego zdania sa w tok. Wszystko zaleŜy od tego, 
czy znajdzie się wystarczająca liczba zainteresowanych, jakie decyzje w tym kierunku 
podejmie Prezydent Miasta oraz ile własnych środków finansowych zaangaŜuje 
Przedsiębiorstwo Energetyki Cielnej w Suwałkach. 

 
Zdzisławowi Przełomcowi 

Odradzał inwestycji fotowoltaicznych, poniewaŜ nie ma ustabilizowanej polityki 
energetycznej w naszym kraju. Energia elektryczna wytworzona w ramach odnawialnych 
źródeł energii jest znacznie droŜsza od tej wytwarzanej ze spalania węgla. Razem  
z urządzeniami produkującymi bioenergię naleŜy równieŜ wybudować sieci przesyłowe,  
na które nie ma juŜ dofinansowań z Unii Europejskiej. 
 
 
Ad pkt . 23.  
Wnioski i oświadczenia radnych.  
 
Radni nie zgłosili wniosków. 
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Ad pkt . 24.  
Zamknięcie obrad.  

 
Andrzej Chuchnowski poinformował, Ŝe najbliŜsza sesja poświęcona rozpatrzeniu tematów 
ujętych w przyjętym „Planie pracy Rady Miejskiej w Suwałkach na 2013 rok”   
i ewentualnie rozpatrzeniu projektów uchwał wynikających z bieŜącej pracy Prezydenta Miasta 
przewidziana jest na dzień 26 lipca 2013 roku (piątek) o godz. 1530. Kontynuacja obrad  
z realizacją punktu związanego z ustanowieniem sztandaru Miasta Suwałk odbędzie się  
w sobotę 27 lipca o godz. 8 30. Taki przebieg obrad umoŜliwia § 26 Statutu Miasta Suwałk.  

Kończąc XXXVIII sesję Rady Miejskiej serdecznie podziękował przybyłym  
za uczestnictwo w sesji, a radnym za aktywny udział w obradach. Wybierającym się na urlop 
Ŝyczył miłego wypoczynku.  
  

Na tym protokół zakończono.  

 

Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Andrzej Paweł Chuchnowski 

Protokołowała: 
Dorota Plaga 
 
Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej  
Urzędu Miejskiego w Suwałkach  
 


